

# Protokoll styrelsemöte nr 165

Styrelsemöte Paulins vägförening 2021-07-01

*(På grund av Covid-19 hålls detta möte digitalt via Zoom)*

## **Närvarande**

Thomas Held (länk)

Per Magnusson (länk)

Lotta Hedlund (länk)

Karolin Kull (länk)

Marie-Louise Fast, suppleant (länk)

## **§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande Thomas Held hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

## **§ 2 Val av sekreterare**

*Styrelsen beslutade att*

Välja Per Magnusson att föra protokoll under mötet.

## **§ 3 Val av person att justera protokollet**

*Styrelsen beslutade att*

Välja Marie-Louise Fast att justera protokollet

## **§ 4 Godkännande av dagordning**

*Styrelsen beslutade att*

välja att godkänna dagordningen

## **§ 5 Föregående protokoll**

*Styrelsen beslutade att*

godkänna föregående protokoll från 2021-05-20 och lägga det till handlingarna.

## **§ 6 Ekonomi**

Vi har börjat få in fakturor från Tors Allservice för skötseln av grönområdet och de var oroväckande stora. Vi har noterat att t ex gräsklippningen har varit alltför omfattande och behöver minskas för att inte kostnaderna ska dra iväg. De personer som har rensat ogräs har hållit ett alltför långsamt tempo vilket också påverkar kostnaderna. Tor har heller inte fördelat arbetskostnaderna mellan Vägen och Grönområdet som han blivit tillsagd. Thomas kontaktar Tor om detta. I övrigt ser allt bra ut.

## **§ 7 Bryggan, får**

Bryggan drabbades av sommarstormen som plötsligt drog in. Några sektioner lossnade och drev iväg men har återfunnits och återplacerats. Livbojen försvann dock, Thomas beställer en ny. I övrigt inga större skador eller kostnader. Vi letar fortfarande efter en lämplig halkmatta.

## **§ 8 Sophantering**

Vi har bett NSR att ställa ut ett sopkärl nere vid bryggan under badsäsongen. Vi bedömer kostnaden som acceptabel (lär landa runt 1.000 kr). Glenn på NSR säger sig även ha en plan för hur/var vi ska kunna hämta matavfallspåsar på ett enklare sätt i framtiden.

## **§ 9 Grönområde, vägar, padelbana, postlådor**

Vi noterar att Tors Allservice inte har klippt runt popplarna vid tennisbanan. Lotta arbetar på att få in informationsmaterial till den möjliga padelbanan för att kunna presentera ett förslag på årsstämman. Postnord vill att vi sätter upp brevlådor längs med vägen och även detta kommer att tas upp på årsstämman. Byggnationen av Paulins Väg 24 är nu igång och stommen till huset står på plats.

## **§ 10 Årsstämma**

Marie-Louise börjar skissa på en kallelse till årsstämman. Vi kommer att be medlemmarna att föränmäla sig så att vi vet hur många som kommer. Efter det tas beslutet om plats för stämman. Vi diskuterade möjliga platser som Kommunhuset, Hotel Skansen samt att ordna ett "tält" för att kunna hålla stämman utomhus. Alla handlingar måste skickas ut senast två veckor innan stämman.

## § 11 Övriga frågor

Vi noterar att BRF Paulins Trädgårdar har placerat ett antal större stenar på sin mark framför "Kulls parkering" samt även lagt en granitbalk mellan stickvägen till rad 9 och deras vägsnutt. Detta diskuterades länge. Styrelsen anser sedan tidigare att detta är en fråga som ska kunna lösas mellan de berörda parterna själva. Däremot anser vi att granitbalken ska tas bort eftersom den förhindrar framkomligheten för bl a räddningstjänst och snöröjning. Styrelsen anser också att BRF uppvisar en något tråkig attityd gentemot Vägföreningen i och med sitt agerande.

## § 12 Nästa styrelsemöte/Årsstämma 2021

Årsstämman kommer att hållas den 7/8 kl 10:00. Plats meddelas senare. I samband med årsstämman kommer också den nya styrelsen att hålla ett konstituerande möte.

## § 13 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.



Per Magnusson



Marie-Louise Fast, justerare